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  Nu  se  va  mai  afla  înțelegere. Fiecare  va  face  ceea  ce  îi  va  spune  gândul  său. Se  va  

întâmpla  ceea  ce  spune  Sf. Cozma:  "Vei  umbla multă  vreme ca  să  afli  un  om; și  cei  care  

vor  trăi, vor  mânca  din  linguri de  aur". Unora  desigur  le  spune  gândul: "Dacă  prorociile  se  

vor  împlini întocmai, la  ce  va  folosi  rugăciunea? "   

Dumnezeu  vede  că  astfel  se  vor  desfășura lucrurile, dar  noi  facem  rugăciune  pentru  ca  

răul să  nu  fie  mai  dureros  și  să  nu  se  întindă. De  aceea  se  spune  și  în  Evanghelie  că  

pentru  cei  aleși  se  vor  scurta  zilele.  Într-un  război,  de  pildă,  cu  puterea  rugăciunii  se  face  

o  minune  prin  care  se  izbăvesc  mai  mulți, sunt  mai  puține victime, așa  încât  oamenii  se  

folosesc duhovnicește, cred  și  se  schimbă  în  înțelesul  cel  bun. 

Lucrurile  sunt  serioase. Minune  este  faptul  că  până  acum  încă  lumea  n-a  sărit  în  aer. 

Dumnezeu să  ne  miluiască, pentru  că  lumea  depinde  de  3-4 persoane. Soarta  lumii stă  în  

mâinile  câtorva  smintiți.  Paremia  spune: ”Caii  dau  cu  copitele  și  puii  de găină  mor”. Așa 

este. Când  se  iau  la  ceartă  statele  mari, cele  mici, sărmanele, sunt  nedreptățite. Cele  mari își  

dau  cu  copitele  și  distrug  pe  cele  mici. E  trebuință  de  multă  rugăciune,  multă  rugăciune, ca  

Dumnezeu  să  lumineze  pe  cei  mari, pentru  că  dacă  vor,  pot  distruge  lumea.  Dumnezeu  

poate  ca  și  acestora  să  le  dea  ușor  puțină  luminare. Dacă  Dumnezeu  luminează, dă  unul  o  

poruncă  și  se  schimbă  toate. 

(Cuviosul  Paisie  Aghioritul, Trezvie  duhovnicească) 

Veaceslav (Slava, Slavocica) Kraşeninnikov s-a 

născut pe data de 22 martie 1982. Mama lui, Valentina 

Afanasevna Kraşeninnikova, provine dintr-o familie în 

care a primit o educaţie creştină ‘ deosebită. Bunicul ei, 

protoiereu, a fost condamnat la muncă silnică pe viaţă. 

Copilul  sfânt  a  fost trimis în această familie pentru 

că în neamul mamei au fost mulţi oameni care au împlinit 

voia lui Dumnezeu. El avea ochii mari, albaştri, iar cei 

care-l priveau aveau sentimentul că văd prin ei. Avea 

doar şapte luni când a vindecat-o pe bunica lui. Era foarte 

vesel, plin de viaţă, însă era mereu liniştit. Iubea foarte 

mult natura, păsările; era înconjurat de porumbei. Îi părea 

rău pentru fiecare floare ruptă, pentru fiecare firicel de 

iarbă (mergea pe cărare pentru a nu călca iarba) şi spunea 

că Dumnezeu le-a creat şi trebuie protejate. 

 

Era asemenea unui stareţ cu înţelepciune 

dobândită din experienţă. Putea să se apropie 

de orice om şi să îi vorbească despre lucruri 

serioase (unui general i-a vorbit despre 

armată, unui negru a început să-i explice ce 

fel de boală este SIDA). Mamei  lui  i-a  spus  

că mereu îi vorbeşte aceeaşi voce feminină 

care îi spune totul (vocea este vie, şi 

comparativ cu aceasta, vocile oamenilor sunt 

ca şi moarte).  

Mama  a mers cu Veaceslav la preotul 

paroh, care i-a spus despre copil că are darul 

înainte-vederii. 

Veaceslav spunea că a venit să avertizeze 

oamenii  referitor  la  vremurile  îngrozitoare 

Veaceslav (Slava, Slavocica) 
Kraşeninnikov , foto 

 

În relaţiile cu oamenii era foarte blând, plin 

de afecţiune. Faţă de persoanele în vârstă se 

comporta cu multă blândeţe, cu dragoste. 

Mulţumea tuturor pentru tot, se închina în faţa 

tuturor. Avea un caracter foarte puternic. în 

diverse situaţii copilăreşti s-a dovedit a fi 

foarte curajos. Era foarte comunicativ şi iubit 

de copii. Avea foarte mulţi prieteni; aceştia 

aveau un sentiment de respect şi aşteptau cu 

răbdare momentul în care va veni singur la 

joacă, fără să îl strige.  Nu îi dădea mamei nici 

un motiv pentru pedeapsă. Era deosebit de 

ascultător, mereu punctual. Niciodată nu a 

cerut  nimic, nici  haine, nici  mâncare;  mânca 

doar  ce  i  se  dădea.   


